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PREDMET: Specifikacija troškova za pružanje usluga odvjetničkih usluga, 

                      odgovor na vijećničko pitanje vijećnice Vesne Štengl,                       

                      -dostavlja se. 

 

                      Na 14. sjednici Gradskog vijeća Grada Siska održanoj 22. studenog 2019. 

godine, vijećnica Vesna Štengl je gradonačelnici Kristini Ikić Baniček postavila pitanje 

sljedećeg sadržaja: 

                      Je li gradonačelnicu sram kad na televiziji u središnjem večernjem dnevniku 

voditelj kaže da smo se uvjerili da sisačka gradonačelnica opet laže? 

                     Vijećnica je rekla kako u rukama ima presude, popis i dokaze kako odvjetnički 

tim Babić-Brborović gubi sporove koji su „teški“ najmanje 2 milijuna kuna. 

                     Zašto gradonačelnica nije govorila istinu najblaže rečeno?  

                     S obzirom da je u svekolikoj sisačkoj i hrvatskoj javnosti dokazano da je 

gradonačelnica osoba koja zaobilazi istinu, vijećnica je rekla kako pitanje postavlja pročelnici 

Silviji Mužek:  

                     U izvršenju proračuna za prvih šest mjeseci na stavkama 3237, Intelektualne 

usluge, u iznosu 1,3 milijuna kuna imate porast od 30 %, a na troškovima sudskih postupaka u 

iznosu od 229.00,00 kuna, povećanje od 239 % u odnosu na prethodnu godinu.  

                      Da li su u tim stavkama sadržani troškovi odvjetničkih usluga Odvjetničke kuće 

Babić-Brborović, odnosno u drugoj stavci troškovi izgubljenih sporova tako hvaljenog 

Odvjetničkog ureda? 

                      Sukladno članku 53. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Siska („Službeni 

glasnik Sisačko-moslavačke županije“ broj 12/09, 20/09, 9/10, 4/13, 6/13-pročišćeni tekst, 

11/13, 13/13, 20/17, 13/18 i 18/18-pročišćeni tekst), dostavlja se sljedeći odgovor: 

 

 

 

 

 

 



                      S obzirom da HDZ lažno tvrdi da je dobio neki fantomski sudski spor protiv 

Grada Siska pozivam vas da se bez odgode prisilno naplatite preko Fine s računa Grada Siska 

i dokažete da ste stvarno dobili spor. Naravno da se to nikada neće desiti jer nikakav spor 

Grad Sisak nije izgubio niti je moguća isplata i jedne jedine lipe s računa Grada u korist HDZ-

a dok sam ja odgovorna za gradsku blagajnu, što je očigledno jedina stvar koja vas brine i 

koja vam smeta. No pasaran! 

                      U Proračunu ne postoji stavka „sudski postupci“, a za plaćanje vaših fantomskih 

„izgubljenih sporova“ u Proračunu smo planirali nula kuna i nula lipa, što je ukupni iznos svih 

troškova koje imamo i očekujemo da ćemo ubuduće imati pod tim opisom. 

 

 

                      S poštovanjem, 

 

 

 

                                                                                 GRADONAČELNICA 

 

 

                                                                                  Kristina Ikić Baniček 

 

 

        

 


